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ACTA NÚM. 36 
 
Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació 
 
Juan Antonio Baeza Labat 
Marta Bertrán Tarrés 
Jordi Carrabina Bordoll 
Pau Casanellas Peñalver 
Eva Pellicer Vilà (en substitució de 
Juan Jesús Donaire Benito) 
Carme Font Paz 
Paloma González Marcén 
Maria Dolors Izquierdo Tugas 
Oscar Jané Checa 
Virginia Luzón Fernández 
Assumpció Malgosa Morera 
Iván Martínez Flores 
Vicente Martínez Perea 
Luis Fernando Morales Morante 
Pilar Orero Clavero 
Cristina Palet Ballús 
Nerea Roher Armentia 
David Sánchez Solbes 
Rosa María Sebastián Pérez 
 
 
No assisteixen a la reunió, Antonio Miguel Espinosa Morales, Alejandro Perálvarez 
Marín ni Xavier Ramos Morilla. S’ha excusat d’assistir-hi Xavier Navarro Acebes. 
 
Hi assisteix amb veu i sense vot Anabel Poveda Barbero, cap de l’Àrea de Gestió de la 
Recerca.  
 
 
Hi actua com a secretària Sandra Vives Prieto, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informe de les vicerectores 
3. Informació sobre el Pla d'Acció de COARA 
4. Aprovació, si escau, de la convocatòria de re-assignació d’una plaça TSR 
5. Informar favorablement/Aprovació, si escau, d'adscripcions i desadscripcions 

d'investigadors/es a instituts i/o centres de recerca 
6. Informar favorablement/Aprovació, si escau, de sol·licituds IVU 
7. Assumptes de tràmit 
8. Torn obert de paraules. 
 
 
 
 
 
 

A les 15.30 h del dia 12 de febrer de 2025 
es reuneixen, en sessió ordinària, a la sala 
de juntes del Rectorat, sota la presidència 
de la vicerectora de Recerca, els membres 
de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació assenyalats al marge.  
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Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació acorda 
aprovar l’acta de la sessió de 18 de desembre de 2024. 
 
 
2. Informe de les vicerectores 
 
La presidenta comença el seu informe explicant que es farà una convocatòria 
extraordinària per aprovar la proposta definitiva de les FI.  

Així mateix, informa que actualment s’està en una situació complicada degut a que tenim 
els pressupostos prorrogats des de 2023. Afegeix que, segons la informació de la que 
disposen, el pla de professorat continua endavant perquè ja estava pactat. No obstant, 
malgrat la insistència del rector, encara no es té nova informació en relació al PTGAS. 

Quant al Pla de l’Excel·lència en Recerca, han anat sortint diverses convocatòries, com 
la convocatòria Serra Hunter sèniors i la convocatòria ESTAB. La presidenta aprofita per 
respondre una pregunta que se li va fer a la darrera Comissió en relació a la convocatòria 
dels Serra Hunter sènior i confirma que hi ha haver 3 peticions. Es va consultar als 
departaments, però no era fàcil trobar una persona que complís les característiques i 
requeriments de la convocatòria. Una de les 3 peticions va caure i les 2 que queden 
encara no s’han acabat de tancar. Pel que fa al tipus de contracte, se’ls hi fa un contracte 
de professor distingit, tot i que realment es tracta d’un contracte d’investigador distingit, 
per 4 anys, i poden fer fins a 180 hores de docència. Al finalitzar aquest període, se’ls 
ha d’estabilitzar amb una plaça de professor.  

També, en aquest marc d’Excel·lència, la presidenta informa que està sortint alguna 
convocatòria nova com els ajuts predoctorals FI STEP, pels àmbits inclosos en la 
Plataforma de Tecnologies Estratègiques per a Europa, que són tecnologies digitals i 
innovació de tecnologia profunda, tecnologies netes i eficients en l’ús de recursos i 
biotecnologies. Aquests ajuts són per 3 anys i estan cofinançades pel Fons Social 
Europeu Plus de Catalunya 2021-2027. 

Seguidament informa sobre el canvi de directora de l’Escola de Doctorat. S’ha nomenat 
a Beatriz Ferrús, catedràtica del Departament de Filologia Espanyola. La presidenta vol 
donar les gràcies a l’anterior directora, Imma Ponte, per tota la bona feina feta.  

Així mateix, explica que a partir de l’1 de març s’incorpora com a adjunta al vicerectorat 
de Recerca,  la doctora Aurora Ruiz Herrera, del Departament de Biologia Cel·lular, de 
Fisiologia i d'Immunologia i de l’Institut de Biotecnologia i de Biomedicina. Es preveu que 
entre les seves funcions hi hagi ser un enllaç entre els instituts i l’equip de govern. 
Seguint amb les noves incorporacions, s’informa que hi ha una nova directora general 
del Parc Taulí, la doctora Gemma Craywinckel, doctorada per la Universitat Autònoma 
de Barcelona, llicenciada en Medicina i Cirurgia per la Universitat de Barcelona (UB) i 
metgessa especialista en Cirurgia General i Digestiva. 

Pel que fa a convocatòries s’informa del següent: i) ICREA: s’han rebut 6 sol·licituds, de 
les quals es canalitzaran totes; ii) Ajuts FI-SDUR: no s’han publicat encara, però han 
comunicat que ens han concedit 25 ajuts. iii) Ajuts Consolidación Investigadora: ens han 
concedit 7 ajuts; iv) Ajuts María de Maeztu: 3 instituts de recerca de la UAB han passat 
la primera fase de la convocatòria (Institut de Neurociències, IGOP i l’ICTA); v) llistat 
provisional de les FI: s’ha refet la fórmula perquè hi havia un error. vi) Pla Estatal de 
Investigación: informa que les reunions que s’estan fent amb els investigadors per 
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resoldre dubtes estan anant molt bé. La presidenta informa que s’estan incrementant 
cada any els projectes que s’envien. Aquest any han sigut 187 i l’any passat en van ser 
163. Aquest creixement es veu molt clar si es compara amb el 2021 que se’n van 
presentar 126. La presidenta agraeix a l’AGR la feina que ha estat fent, especialment 
aquests 2 últims mesos, en que hi ha hagut algun moment que hi havia obertes 16 
convocatòries; vii) 19 de desembre va sortir una convocatòria del Ministerio de 
Transición Ecológica y el Reto Demográfico.  

Per últim, en relació a les convocatòries explica que s’estan trobant cada vegada més 
amb molts problemes quant a la justificació dels projectes que porten diners del fons 
dels MRR (Mecanismo de Recuperación y Resiliencia), en especial, amb tot la 
documentació i tràmits que s’han de dur a terme i que deriven de les normatives 
europees. És important que els investigadors siguin coneixedors d’aquestes 
problemàtiques, que tot i ser solucionables, comporten una sèrie de tràmits que s’han 
de dur a terme.  

Seguidament, explica que van tenir una reunió amb els doctorands en lluita, els quals 
reivindiquen un espai per treballar i mitjans per poder fer la tesi. La presidenta recorda 
als membres de la Comissió, per tal que ho facin avinent als departaments, que el 
document de compromís que es signa quan es té una persona amb contracte 
predoctoral és la base d’allò al que es comprometen. Per tant, és essencial que es 
plasmin molt clarament els espais als quals té accés aquesta persona i el material que 
necessita per fer la tesi. Recorda també que el doctorand necessita accés a un espai, 
que no significa un despatx, i accés a un ordinador o altre material que necessitin.  

La presidenta dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria. Informa que el 22 de gener va tenir lloc la Jornada “Reptes dels hospitals 
universitaris amb la UAB” que tenia per objectiu crear un espai d’intercanvi de 
coneixement, reptes i objectius compartits per potenciar el nostre impacte científic i 
assistència. Es van inscriure 130 persones i van assistir finalment unes 90. Des del 
PRUAB s’està fent un seguiment de la Jornada per seguir dinamitzant la col·laboració 
entre la UAB, els Hospitals i els instituts hospitalaris.  

El dia 23 de gener es va organitzar el Pla d’Acompanyament Indústria del Coneixement, 
al quan van assistir unes 220 persones. Es va remarcar que l’èxit de la UAB en aquestes 
convocatòries.  

Seguidament explica que, en el marc del compromís electoral de reduir la burocràcia en 
tot allò que sigui possible, es van reunir amb la vicegerència d’Economia, la Unitat de 
Compres i el Gabinet Jurídic, per parlar de la disposició addicional 54 ena de la Llei 
9/2017, de 8 de novembre, de Contractes del Sector Públic i com s’interpreta. En aquest 
sentit, totes les compres d’instrumental de recerca inferiors a 50.000 euros aplicaran la 
disposició addicional, independentment d’on vingui el finançament, sempre que no hi 
hagi cap limitació legal o normativa o de la font del finançament.  

El 28 de gener es va tenir lloc la presentació del Campus de Patrimoni Artístic, que és 
una eina de col·laboració estable entre la UAB i les institucions, centres i administracions 
que gestionen l’art i el patrimoni cultural a Catalunya.  

També va tenir lloc la Science for Industry, Fira de Transferència que organitza la 
Universitat Autònoma de Madrid. No obstant, després d’assistir-hi van veure que hi ha 
fires a Barcelona molt més interessants per comercialitzar les tecnologies de la UAB.   

A continuació explica que es va celebrar el Fòrum de Creixement Empresarial, que 
organitzen el Banc Santander i La Vanguardia, amb la presència del Salvador Illa i 
Jaume Collboni.  

Així mateix, va tenir lloc a Barcelona, el Fòrum Europa Tribuna de Catalunya, al qual 
estava convidada la senyora Núria Montserrat, consellera de Recerca i universitats, com 
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a ponent única, la qual va fer un repàs de les polítiques de recerca i transferència del 
govern.. 

En relació als acords transformatius amb Elsevier i altres editorials, tant per llegir les 
revistes com per publicar en obert, informa que és la CRUE qui els negocia per totes les 
universitats. La presidenta explica que els acords vigents finalitzaven al desembre, però 
que la negociació per la seva renovació està sent molt complicada. Durant aquest procés 
de negociació s’han incorporat també els centres CERCA i alguns altres centres de 
recerca espanyols. Informa que s’han acceptat els acords amb ACS, Wiley i Springer. 
No obstant, sembla que el problema principal és amb Elsevier, que tenen la majoria de 
les revistes que utilitzem, que exigeix moltes APC’s (al voltant de 8000) i un preu molt 
elevat. Informa que la CRUE no ha acceptat el que demanava Elsevier, tot i que encara 
segueix la negociació. Això implica que podria ser que tallessin l’accés a lectura a les 
revistes Elsevier en qualsevol moment. De moment encara no ha passat, però podria 
ser que es produís aquest tall de l’accés. La presidenta explica que anirà informant de 
les novetats que tingui.  

D’altra banda, la vicerectora comenta que va anar a Lleida per la signatura d’un conveni 
entre UdL, Eurecat i la UAB per col·laborar en la tecnologia d'aliments i innovació del 
sector agroalimentari. 

Seguidament, informa que s’ha publicat la resolució definitiva dels ajuts PoC de la UAB. 
S’han concedit 3 ajuts de 50.000 euros als projectes liderats per Gonzalo Guirado López, 
del Departament de Química de la UAB, Rubèn López Vales, investigador del Grup de 
Neuroplasticitat i Regeneració del Departament de Biologia Cel·lular, de Fisiologia i 
d’Immunologia i de l’Institut de Neurociències i Jordi Bonache, del Departament 
d’Enginyeria Electrònica. 

Així mateix, explica que Jordi Sort ha obtingut el PoC de l’ERC.  

Tot seguit s’obre un torn de paraules. Es demana més informació sobre la convocatòria 
ESTAB. La presidenta respon que la convocatòria era per 30 places que posaria la 
Generalitat per les Universitats. Cada Universitat pública en podia demanar un màxim 
de 15, donant un ordre de prioritat amb investigadors que s’havien d’estabilitzar durant 
el 2025. El que s’ha fet a la UAB és prioritzar els RyC i els Beatriz de Galindo que 
acabaven el 2025, també van mirar els professors agregats, primer, i posteriorment, 
lectors, que haguessin tingut un contracte d’investigador postdoc abans. La presidenta 
remarca que la convocatòria no dona diners per places noves sinó per estabilitzar a 
investigadors. Encara no s’ha resolt la convocatòria.  

Així mateix, s’agraeix la feina de la Imma Ponte i es dona la benvinguda a la nova 
directora, la senyora Beatriz Ferrús. També es felicita la idea de comptar amb una 
adjunta que serveixi d’enllaç amb els instituts i es valora positivament que la persona 
nomenada és membre de l’Institut de Biotecnologia i de Biomedicina   

Es discuteix sobre l’accés als espais dels doctorands. Es comenta que als departaments 
hi ha problemes amb els espais, pel que no tenen clar que aquests es puguin assegurar 
en tots els casos, ja que tenen molt poc marge per poder fer una bona política d’espais. 
Es respon que en aquells casos en que s’agafa un doctorand, s’ha de complir amb el 
compromís que es signa i aquesta persona ha de poder tenir la possibilitat de tenir un 
espai i accés als materials que necessiti. S’ha de ser conscient com a departament que 
no es pot agafar aquestes persones i no donar-los les mínimes condicions. S’informa 
que des del vicerectorat de Campus i Sostenibilitat s’està treballant en una política 
d’espais. Actualment estan en la primera fase que és fer un estudi dels espais que hi ha 
i com s’estan utilitzant. 

També es discuteix sobre l’increment de burocràcia, fins i tot en els contractes FPU. Es 
respon que tot aquest increment és en tots els àmbits i ve imposat, en gran mesura, per 
la legislació. En aquest sentit, es discuteix sobre si la gestió interna que fem per complir 
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la normativa és adequada, per exemple, es comenta que és un embolic donar d’alta a 
un proveïdor en una sola base de dades, ja que n’hi ha 3 diferents. El vicerector 
d’Economia respon que ho farà arribar al cap de la Unitat de Compres, però que les 
bases diferents són gestionades per institucions diferents, per exemple el CSUC. Explica 
també que hi ha hagut uns canvis normatius i un increment molt gran en el control de 
les administracions, tant des de la Generalitat, com a Espanya i com a la Unió Europea. 
Precisament l’augment de burocràcia és una de les preocupacions que volen abordar 
durant aquest mandat i es vol fer, en base a 3 eixos: contractació i personal, economia 
i àmbit acadèmic. 

 

3. Informació sobre el Pla d'Acció de COARA 
 
La presidenta explica com avança el pla d’acció. Recorda que el desembre de 2022 es 
va signar l’adhesió a CoARA. Durant el 2023 es va crear un grup de treball per tractar-
ho. A finals de 2023 els participants a CoARA havien d’enllestir un pla d’acció. No 
obstant, la gran majoria de les institucions no el tenien a punt, pel que es va donar una 
pròrroga per la presentació del mateix. Al juliol de 2024 a la UAB es va aprovar el pla 
d’acció CoARA per aquesta Comissió. El pla d’acció està publicat a Zenodo, que és una 
plataforma europea oberta, juntament amb la resta de plans d’acció.  
 
Des d’aleshores s’ha començat a treballar perquè aquest pla d’acció es posi en marxa. 
En aquest sentit, s’ha constituït un petit grup operatiu, integrat per 6 persones, per tal de 
donar resposta als 10 punts que té com a decàleg CoARA.  
 
En relació als tres primers punts del decàleg, al tractar-se d’un posicionament 
institucional, es vol que hi hagi una declaració d’intencions per part del Consell de 
Govern de la UAB, on es digui que s’està d’acord amb aquests 3 punts bàsics 1) 
reconèixer la diversitat de contribucions i trajectòries en la recerca d'acord amb els 
requeriments i la naturalesa de la mateixa; 2) basar l'avaluació de la recerca 
principalment en l'avaluació qualitativa per a la qual la revisió per parells és central, 
recolzada en l'ús responsable d'indicadors quantitatius; i 3) abandonar els usos 
inadequats en l'avaluació de la recerca, de les mètriques basades únicament en revistes 
i publicacions, en particular els usos inadequats del factor d'impacte de les revistes (JIF) 
i l'índex h.  
 
És per això, que s’ha presentat una proposta, de conformitat amb l’Annex núm. 1.  
 
Seguidament, la presidenta explica la resta de punts i detalla les diferents accions que 
es faran en cadascun d’aquests punts, de conformitat amb el pla d’acció aprovat. Explica 
que es poden agrupar en diversos grups.  
 
Un d’ells seria revisar i desenvolupar criteris, eines i processos d'avaluació de la recerca, 
és a dir, s’han d’avaluar les pràctiques, els criteris i les eines que estan basades en 
evidències. En aquest aspecte, la presidenta explica que es faran les següents accions: 
en primer lloc, mapejar les diferents convocatòries i analitzar els mecanismes que 
s’estan utilitzant per avaluar la recerca. Després, fer una sèrie de sessions de co-creació 
amb la comunitat universitària i explorar i suggerir noves maneres per fer aquesta nova 
avaluació de la recerca. Per fer això, es proposen 5 focus groups que incloguin diferents 
nivells d’investigadors, així com diversitat de disciplines: un grup a nivell tècnic, dos 
grups de R1 i R2, un grup de R3 i R4 i un altre de líders institucionals. I finalment fer una 
fase pilot per posar en marxa el que s’ha vist en els punts anteriors.  
 
Aquests focus groups s’establiran durant la primavera i està previst que abans de l’estiu 
se’ls faci una formació. Aquests focus groups ajudaran a pensar en criteris d’avaluació 
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per aplicar en una convocatòria concreta, que serà la convocatòria Talent, la qual 
s’utilitzarà com a prova pilot. S’ha pensat en aquesta convocatòria perquè es una 
convocatòria petita i es controla íntegrament des de la UAB. En aquesta convocatòria 
s’utilitzaran els criteris COARA per avaluar-la. 
 
Posteriorment, s’ha de donar a conèixer la reforma de l’avaluació de la recerca que estan 
fent. Per fer això, com a estratègies de comunicació volen dissenyar una sèrie 
d’enquestes que es faran al llarg de tres anys per veure com s’ha anat implementant. 
Així mateix, es volen fer sessions per tal que la comunitat sigui conscient de que s’està 
treballant en això, així com desenvolupar una pàgina web. D’altra banda, no només es 
vol treballar en la comunicació, sinó que també s’està treballant en una estratègia de 
formació. La presidenta explica que s’ha de formar a la comunitat, tant per avaluar com 
per ser avaluats.  
 
Una de les activitats destacades és una sessió que es farà a l’abril on assistiran els 
principals actors en l’avaluació dels investigadors: el director d’AQU, Jaume Valls, la 
directora d’ANECA, Pilar Paneque, i un investigador d’INGENIO, Ismael Rafols.  
 
La presidenta obre un torn de paraules. Es discuteix sobre la preocupació de canviar 
barems d’avaluació de la recerca a la UAB aplicant-los enguany, sense donar temps a 
que les persones s’adaptin i puguin fer el seu currículum de conformitat amb allò que 
s’ha canviat. Així mateix, es comenta que es tingui en compte que això pot impactar en 
les persones de la prova pilot. La presidenta respon que precisament per això s’està 
començant amb una prova pilot, que serà una convocatòria petita, per veure com 
funciona, però no s’està aplicant a tots els processos, sinó que s’implementarà, quan 
toqui, poc a poc de forma esglaonada. Així mateix, remarca que no s’eliminen els criteris 
existents, sinó que el que es vol fer és afegir criteris nous als que ja s’utilitzen. És a dir, 
que puguin haver més criteris apart de la mètrica. Es matisa que la idea és que la 
convocatòria pilot es pugui avaluar des de la UAB, sempre que es tingui a la gent 
formada per fer-ho. I, en cas que no estigui formada, es podrà demanar a l’AQU que 
l’avaluïn amb criteris CoARA. 
 
Seguint amb aquest tema, es comenta que a vegades els criteris qualitatius es  confonen 
amb criteris quantitatius, com per exemple, el nombre de cites. Es respon que totes 
aquests preguntes les podran fer directament a la directora d’ANECA.  

 
 
4. Aprovació, si escau, de la convocatòria de re-assignació d’una plaça TSR 
 
La presidenta explica que l’objecte de la convocatòria és re-assignar 1 plaça de TSR a 
grups SGR2021, mantenint el règim de cofinançament del programa. La plaça a re-
assignar és la que consta a la fitxa adjunta, de conformitat amb l’Annex núm. 2. 
 
S’obre un torn de paraules on es senyala que la titulació que hauria de sortir no és el 
Grau en Veterinària sinó l’antic FPII o actualment el grau superior. D’altra banda, pel 
que fa a les tasques, han de quedar recollides les tasques reconegudes d’un tècnic 
especialista de laboratori, seguint l’acord de grups professionals al qual s’ha arribat. Es 
demana que s’esmenin aquestes dues qüestions i es respon que es modificaran en 
aquest sentit. 
 
Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 
 
 
PRIMER.- Aprovar la convocatòria de reassignació del programa TSR, en els 
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termes de l’Annex núm. 2.   
  
SEGON.- Encarregar a les  vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència, i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.   
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
 
5. Informar favorablement/Aprovació, si escau, d'adscripcions i desadscripcions 
d'investigadors/es a instituts i/o centres de recerca 
 
La presidenta informa sobre la proposta de modificació d’adscripció d’activitat 
investigadora de personal acadèmic a CER i instituts de recerca propis d’acord amb 
l’annex núm. 3 i la modificació d’adscripció de l’activitat investigadora de personal 
acadèmic a institucions amb personalitat jurídica pròpia d’acord amb l’annex núm. 4. 
 
Es posa de manifest que hi ha un error material, donat que hi mancava el 50% en una 
de les persones adscrites a un centre extern, el qual s’esmena.  

Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 

 

PRIMER.- 1. Informar favorablement l’adscripció de l’activitat de recerca dels 
investigadors als instituts i centres d’estudis i de recerca propis en els termes de 
l’Annex núm. 3.  
 
2.- Elevar aquest acord a la vicerectora de Recerca perquè exerceixi les seves 
competències. 
  
3.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
SEGON.- 1. Aprovar l’adscripció de l’activitat de recerca dels investigadors a 
entitats amb personalitat jurídica pròpia que s’identifiquen a l’Annex núm. 4.  
 
2. Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
  
3. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
6. Informar favorablement/Aprovació, si escau, de sol·licituds IVU 
 
La presidenta informa sobre les propostes de sol·licitud de reconeixement com a 
personal investigador vinculat a la Universitat, d’acord amb el llistat que s’adjunta com 
a Annex núm. 5. 

 

Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 

 

PRIMER.- Informar favorablement la sol·licitud de reconeixement d’investigadors 
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vinculats recollits a l’Annex núm. 5.   
  
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.   
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius   
  
7. Assumptes de tràmit 
 
La presidenta explica que el 4 de març de 2024 es va signar un conveni per la creació 
de la Unitat mixta de “Neurociència Translacional” i que el que es vol fer amb aquesta 
addenda és ampliar la col·laboració amb la incorporació de 3 persones més a la Unitat 
Mixta.    

 

Per assentiment, la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de la UAB 
acorda el següent: 

 

PRIMER.- Aprovar l’addenda al conveni formalitzat en data 4 de març de 2024 entre 
la UAB i l’Institut d’Investigació i Innovació Parc Taulí (I3PT), per la qual s’amplia 
el llistat d’investigadors de la UAB que es vinculen a la Unitat Mixta denominada 
“Unitat de Neurociència Traslacional”, en els termes establerts a l’Annex núm. 6.  

 

SEGON.- Encarregar les Vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria i de Transferència l'execució i el seguiment d’aquests acords.  

 

TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 
8.Torn obert de paraules 
 
La senyora Nerea Roher, directora de l'Institut de Biotecnologia i de Biomedicina (IBB) 
trasllada una petició d’un director d’un institut propi que pregunta quina és la normativa 
d’avaluació dels Instituts, ja que se li ha demanat a l’Institut de la Història de la Ciència 
que es prepari per aquesta avaluació i encara no fa 5 anys de la seva creació. Es respon 
que se’ls hi va demanar que ho comencessin a treballar per quan arribi la data de fer la 
presentació. Així mateix, s’afegeix que se’ls hi farà arribar la normativa corresponent on 
hi consta aquesta avaluació.  

 

El senyor Juan Antonio Baeza, director del Departament Enginyeria Química, Biològica 
i Ambiental, transmet una petició del director del Departament d'Enginyeria de la 
Informació i de les Comunicacions, sobre els SGR. Pregunta si es té la intenció de 
prorrogar el període d’execució dels ajuts concedits als grups de recerca consolidats, ja 
que el termini era fins el 30 de juny de 2025, però no se sap si s’estendrà aquest termini 
com va passar en convocatòries anteriors de SGR o si està previst publicar una nova 
convocatòria. Pau Casanelles, director del CEDiD pregunta també si tenen novetats 
sobre la següent convocatòria SGR. La presidenta respon que pel que fa a si es prorroga 
o no, serà el que els hi diguin des de la Generalitat. Quant a la nova convocatòria, els hi 
van comentar que ja la tenien mig redactada i que la traurien el segon semestre, però 
no tenen nova informació ni dates concretes i no saben com pot afectar el fet que no 
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tinguin pressupostos nous. Es comenta que el dia 20 de març tenen una reunió del CIC 
i potser allà tindran més informació. En relació a aquest tema, es discuteix sobre si es 
podran presentar a la convocatòria de FI, encara que no hagi sortit la nova convocatòria 
de SGR, com havia passat anteriorment, però no es té més informació. sense que hi 
hagi també es diu que en una convocatòria anterior es van poder  

La senyora Cristina Palet, professora del Departament de Química pregunta si la UAB 
té intenció de participar a nivell institucional en alguna queixa relativa a l’avaluació dels 
trams de recerca. Es respon que no s’ha fet queixa formal, però sí s’ha parlat amb la 
directora d’ANECA en diverses ocasions i la directora expressa que ha sigut l’any en 
que més trams s’han donat i, en concret, ha augmentat el percentatge de dones que 
han aconseguit trams. Per tant, la directora és de l’opinió de que aquest canvi no ha 
perjudicat a ningú, sinó que les persones s’han d’acostumar a una nova manera de fer. 
La presidenta afegeix que s’estan posant eines per tal de treballar en aquest canvi.  

 

 

A les 17:28 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 

 
 
La secretària 
 
 

  
Vist i plau 
La presidenta 

 


